
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XVI/25 

z XVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu  30 kwietnia 2025 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:16 zakończono o godzinie 14:13. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Pełniący Funkcję Burmistrza Sokółki Adam Kowalczuk, Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz - 

wg. załączonej listy obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z: 

a) X Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 19 grudnia 2024 r. 

b) XI Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 30 grudnia 2024 r. 

c) XII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 23 stycznia 2025 r. 

d) XIII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 stycznia 2025 r. 

e) XIV Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 26 lutego 2025 r. 

f) XV Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 26 marca 2025 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń w Gminnym 

Centrum Przesiadkowym w Sokółce przy ul. Kolejowej 8 na rzecz Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa Biura Powiatowego w Sokółce. 



9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń w Gminnym 

Centrum Przesiadkowym w Sokółce przy ul. Kolejowej 8 na rzecz publicznego podmiotu leczniczego 

Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Białymstoku. 

10. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sokółka za rok 2024 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie skargi firmy MapMaker.online na działalność Burmistrza Sokółki. 

12. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenie publicznego codziennego 

bazarku. 

13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego drogi łączącej Bogusze i Kuryły. 

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podsypania kruszywem drogi 

Bogusze - Zaścianki - Ściebielec. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego naprawy mostu położonego na rzece 

Poganica, łączącego miejscowości Sierbowce i Kraśniany. 

16. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zapewnienia dodatkowych środków 

finansowych na podsypywanie nieutwardzonych dróg na terenie Gminy Sokółka. 

17. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego możliwości współpracy z Powiatem 

Sokolskim w zakresie współfinansowania modernizacji dróg powiatowych. 

18. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza powitał radnych, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: „Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania.”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z: 



a) X Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 19 grudnia 2024 r. 

b) XI Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 30 grudnia 2024 r. 

c) XII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 23 stycznia 2025 r. 

d) XIII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 stycznia 2025 r. 

e) XIV Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 26 lutego 2025 r. 

f) XV Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 26 marca 2025 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. 

8. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń w Gminnym 

Centrum Przesiadkowym w Sokółce przy ul. Kolejowej 8 na rzecz Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa Biura Powiatowego w Sokółce. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń w Gminnym 

Centrum Przesiadkowym w Sokółce przy ul. Kolejowej 8 na rzecz publicznego podmiotu leczniczego 

Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Białymstoku. 

11. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sokółka za rok 2024 r. 

12. Projekt uchwały w sprawie skargi firmy MapMaker.online na działalność Burmistrza Sokółki. 

13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenie publicznego codziennego 

bazarku. 

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego drogi łączącej Bogusze i Kuryły. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podsypania kruszywem drogi 

Bogusze - Zaścianki - Ściebielec. 

16. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego naprawy mostu położonego na rzece 

Poganica, łączącego miejscowości Sierbowce i Kraśniany. 

17. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zapewnienia dodatkowych środków 

finansowych na podsypywanie nieutwardzonych dróg na terenie Gminy Sokółka. 

18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego możliwości współpracy z Powiatem 

Sokolskim w zakresie współfinansowania modernizacji dróg powiatowych. 

19. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

 



Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z: 

a) X Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 19 grudnia 2024 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt protokołu. 

b) XI Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 30 grudnia 2024 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt protokołu. 

c) XII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 23 stycznia 2025 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt protokołu. 

d) XIII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 stycznia 2025 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt protokołu. 

e) XIV Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 26 lutego 2025 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt protokołu. 

f) XV Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 26 marca 2025 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt protokołu. 

Ad. 4 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk przedstawił sprawozdanie Burmistrza z działalności w 

okresie między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin zapytał czy Gmina jest przygotowywana do 

zabezpieczenia się przed konfliktem za wschodnią granicą. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk odpowiedział, że był na szkoleniu na którym zapoznał 

się z duża ilością planów i informacji w tej sprawie oraz dowiedział się, że planowane są takie 



działania oraz inwestycje na wschodniej granicy oraz że prawdopodobnie będą one realizowane z 

budżetu państwa. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin zapytał czy na terenie Gminy Sokółka 

planowana jest budowa jakichś centrów, w których mogliby być umieszczani imigranci. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że słyszał o takich plotkach, ale są one w 

pełni nieprawdziwe. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin zapytał jak realizowane są inwestycje budżetu 

obywatelskiego, kiedy zostanie ogłoszony nabór na nowe wnioski, czy jest możliwość wydłużenia 

okresu składania wniosków do budżetu obywatelskiego oraz czy czas głosowania może zostać 

wydłużony. Wiceprzewodniczący zapytał również na jakim etapie jest kwestia Przedszkola nr 4. 

Wiceprzewodniczący zapytał też czy gotowa jest już dokumentacja do złożenia do projektów na remont 

boisk przy szkołach podstawowych. Wiceprzewodniczący dodał, że ogłoszony został projekt na remont 

dużych obiektów sportowych, w związku z czym Wiceprzewodniczący złożył wniosek formalny o 

przeznaczenie 150 tys. zł o wykonanie w trybie pilnym projektu modernizacji stadionu miejskiego w 

Sokółce wraz z infrastrukturą towarzyszącą.  

Sekretarz Piotr Romanowicz powiedział, że ogłoszenie naboru nowych wniosków do budżetu 

obywatelskiego jest planowane na połowę maja, natomiast w kwestii czasu głosowania trwało ono z 

reguły 10 dni, jednak jest możliwość wydłużenia tego okresu do 14 dni. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że wniosek Wiceprzewodniczącego Michała 

Tochwina jest zasadny oraz zaproponował alternatywne źródła finansowania. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że projekt budowy budynku Przedszkola nr 

4 jest gotowy i aktualnie poszukiwane są środki zewnętrzne. Pełniący Funkcję Burmistrza Adam 

Kowalczuk w kwestii boisk przyszkolnych powiedział, że dokumenty są gotowe i zostaną na pewno 

złożone do konkursów. 

Radna Elżbieta Borowska zapytała o ul. Sienną czy zostanie tam zamknięty ruch uliczny dla 

samochodów ciężarowych oraz poprosiła o otworzenie dodatkowego przejścia dla pieszych na tej ulicy. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że postara się zareagować jak najszybciej na te 

wnioski oraz niezwłocznie zgłosi wnioski w tych sprawach do starostwa oraz policji, którzy zarządzają 

ruchem. 

Radny Karol Krokos zapytał o planowany remont stadionu miejskiego. 

Dyrektor OSiR Piotr Rygasiewicz przedstawił zakres remontu oraz planowane koszty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącego Michała Tochwina. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie autopoprawkę 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Michał Tochwin złożył wniosek o przeznaczenie 150 tys. zł o wykonanie w trybie 

pilnym projektu modernizacji stadionu miejskiego w Sokółce wraz z infrastrukturą towarzyszącą.  

Radna Marta Jarosz zapytała na kiedy jest planowana inwestycja dotycząca chodnika, o którą wcześniej 

wnioskowała. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że zostanie to rozpoczęte po zgłoszeniu do 

Starostwa Powiatowego i nastąpi to na dniach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poprosił, aby spotkanie sołtysów było organizowane 

w ten sam dzień co oddawanie podatków do banku oraz zaapelował do banków o oddelegowanie 

dodatkowych pracowników do odbioru tych podatków. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz poddała pod wątpliwość czy stać Gminę na tak drogie koncerty na dni 

Sokółki, zwracając uwagę na zwiększenie dla Sokólskiego Ośrodka Kultury na ten cel. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że taka forma rozrywki jest potrzebna dla 

mieszkańców i Gmina powinna być gotowa aby dostarczyć im rozrywkę najwyższej klasy. 

Radny Daniel Supronik zapytał jaki jest szacowany budżet Dni Sokółki. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że ten budżet będzie wynosił 150 tys. zł i 

będzie częściowo pochodził ze środków własnych Gminy oraz od sponsorów. 

Radna Julita Budrowska powiedziała, że w jej ocenie może to być trochę zbyt wysoka kwota, mając na 

uwadze trudną sytuację budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącego Michała Tochwina. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie autopoprawkę 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 14 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor OPS Marta Półtorzycka. 



Opinia Komisji Oświaty– pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 19 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 

w Geniuszach. 

Projekt uchwały przedstawił Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk. 

Opinia Komisji Oświaty– pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń w Gminnym 

Centrum Przesiadkowym w Sokółce przy ul. Kolejowej 8 na rzecz Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa Biura Powiatowego w Sokółce. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radny Tomasz Tolko poddał pod wątpliwość podejmowanie tej uchwały oraz wyraził obawy co do 

stawki, którą będą płacić podmioty. Radny zapytał czy znana jest taka stawka oraz jak wysoka będzie. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że stawka została skonstruowana mając na 

uwadze stawkę, którą płaciła Agencja w Starostwie Powiatowym, ale nie może ona zostać podana przed 

podpisaniem umowy. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz zapytała kiedy zostanie oddany do użytku budynek Centrum 

Przesiadkowego. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że możliwe jest oddanie budynku do użytku do 

końca roku. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz wyraziła swoje wątpliwości do podjęcia takiej uchwały oraz 

zaproponowała, aby taka umowa została podjęta na okres dostępny prawnie czyli 3 lat. Radna swoje 

wątpliwości uzasadniła brakiem informacji dotyczących stawek za jakie zostaną wynajęte te 

pomieszczenia. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że Gmina podejmuje działania, żeby 

zapewnić jak najlepsze możliwości zagospodarowania pomieszczeń w budynku na Centrum 

Przesiadkowym i zdecydowanie nie będą te kwoty za niskie. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz zapytała jaka jest planowana stawka wynajmu dla Centrum 

Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Białymstoku 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że będzie to około 40zł za metr 

kwadratowy. 



Radna Anna Maria Aniśkiewicz powiedziała, że w szpitalu jest to wyższa kwota oraz ponownie 

poprosiła o podpisanie umowy na 3 lata. 

Wiceprzewodniczący Michał Tochwin zaapelował, aby ZGKIM i Straż Miejską przenieść do budynku 

Centrum Przesiadkowego. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że ostatnia kondygnacja będzie 

przeznaczona na ten cel. 

Radny Tomasz Tolko ponownie wyraził swoje obawy co do stawek, za które będą wynajmowane 

pomieszczenia w Centrum Przesiadkowym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza ogłosił 10 min przerwy. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz złożyła wniosek o zmianę uchwały, aby było to podpisanie umowy na 

4 lata. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska powiedziała, że wraz z klubem wstrzyma się od głosu w 

tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Radnej Anny Marii 

Aniśkiewicz. 

Radni 6 głosami „za”, 10 głosami „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi” odrzucili wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 10 głosami „za”, 6 głosami „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń w Gminnym 

Centrum Przesiadkowym w Sokółce przy ul. Kolejowej 8 na rzecz publicznego podmiotu leczniczego 

Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Białymstoku. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz ponownie skrytykowała podjęcie poprzedniej uchwały oraz 

skrytykowała głosowanie za aktualną uchwałą. 

Radny Michał Tochwin powiedział, że wierzy w działania Burmistrzów oraz wskazał problemy ze 

znalezieniem dobrych i pewnych najemców. Radny wskazał też, że kwota przedstawiona wcześniej 

przez Burmistrzów jest bardzo dobra nawet porównując ją do kwot przedstawianych w Białymstoku. 

Radna Julita Budrowska powiedziała, że warto byłoby uwzględnić w podpisanej umowę możliwość 

renegocjacji umowy, a jeśli nie to przynajmniej jej rewaloryzacji. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska zaapelowała, aby przedstawiono radnym w przyszłości 

projekty tych umów, tak aby wszyscy było jasne i przejrzyste. 

Radny Michał Tochwin zaapelował, aby w umowie najmu była możliwość renegocjacji ceny w 

przyszłości lub przynajmniej jej renegocjacji. 

Radny Tomasz Tolko skrytykował przygotowanie pomieszczeń dla konkretnego najemcy. Radny 

powiedział, że najemca sam powinien dostosować te pomieszczenia do własnych potrzeb. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że takie działanie miało na celu uniknięcie 

poniesienia w przyszłości dodatkowych kosztów, a obecność umywalki nie pozbawia pomieszczenia 

możliwości kwalifikowania go jako pomieszczenia biurowego. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 10 głosami „za”, 6 głosami „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 11 

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sokółka za rok 2024 r. 

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor OPS Marta Półtorzycka. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Radni jednogłośnie przyjęli sprawozdanie. 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie skargi firmy MapMaker.online na działalność Burmistrza Sokółki. 

Projekt uchwały przedstawili Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jarosław Sawoń oraz 

Urszula Wróblewska – Wydział Planowania i Inwestycji. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 14 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenie publicznego codziennego 

bazarku. 

Projekt uchwały przestawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jarosław Sawoń. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska powiedziała, że tematy poruszony w tym i kolejnych 

uchwałach dotyczących wniosków powinny być rozpatrywana przez Burmistrza, a nie Komisję. 

Wiceprzewodnicząca podkreśliła, że te tematy są bardzo istotne i jak najbardziej zasadne. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska złożyła również wniosek o powołanie Komisji ds. Oceny 

Stanu Dróg Gminnych, który miałby za zadanie zrobienie zdjęć tych dróg oraz przygotowanie 

sprawozdania i przedstawienia go na sesji. 

Radczyni Prawna Danuta Kowalczyk przedstawiła sprawę działki, na której planowany jest w 

przyszłości publiczny codzienny bazarek. 

Wiceprzewodniczący Michał Tochwin wyraził swoje wątpliwości co do procedowania wniosków 

radnych w ten sposób oraz zaapelował, aby zagłosować przeciwko uchwale z punktu 18. argumentując 

to brakiem, w jego ocenie, wsparcia ze strony Powiatu Sokólskiego w kierunku Gminy Sokółka. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił historię alternatywnej lokalizacji codziennego 

bazarku publicznego oraz dlaczego nie otrzymała ona aprobaty mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza powiedział, że funkcjonował nieformalnie podobny 

zespół do spraw oceny dróg gminnych, w skład którego wchodzili przewodniczący komisji stałych oraz 

przewodniczący i wiceprzewodniczący rady, i zaproponował by taki zespół działał nadal w podobnym 

składzie. Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza zaapelował, żeby radni brali również udział 

przy odbiorze inwestycji w sołectwach. 

Radny Tomasz Tolko powiedział, że jego zdaniem pracować w takim zespole powinni tylko chętni do 

tego radni. 



Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska powiedziała, że w jej wniosku nie ma słowa o składzie 

komisji i poprosiła, aby przygotować projekt uchwały na przyszłą sesję, aby móc na niej 

przedyskutować jej skład oraz formułę. 

Radny Daniel Supronik zwrócił uwagę, aby uniknąć nazywania takiego Zespołu Komisją oraz poprosił, 

aby taki Zespół został powołany bez dodatkowego wynagrodzenia dla jego członków, w celu uniknięcia 

dodatkowego obciążania budżetu. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska zgodziła się z tą argumentacją i zmodyfikowała swój 

wniosek. 

Radna Elżbieta Borowska pozytywnie wypowiedziała się o powołaniu takiego zespołu. Radna 

zaapelowała o usunięcie tych punktów dotyczących wniosków radnego i nie zajmowanie się nimi w 

takiej formule. 

Radna Anna Maria Aniśkiewicz powiedziała, że w jej ocenie powinno zająć się wcześniej tymi 

wnioskami. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił chronologię tych wniosków. 

Radny Tomasz Tolko powiedział, że również jest zaskoczony tym sposobem procedowania jego 

wniosków, w związku z czym wycofuje je, aby nie stwarzać precedensu w tej sprawie i nie generować 

niepotrzebnych dokumentów oraz wycofanie ich z porządku obrad. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska powtórzyła swój wniosek dotyczący powołania Zespołu 

ds. Oceny Stanu Dróg Gminnych, który miałby za zadanie zrobienie zdjęć tych dróg oraz przygotowanie 

sprawozdania i przedstawienia go na sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącej Bogusławy Szczerbińskiej. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Radny Tomasz Tolko złożył wniosek o wycofanie punktów dotyczących złożonych przez niego 

wniosków z porządku obrad. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego drogi łączącej Bogusze i Kuryły. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podsypania kruszywem drogi Bogusze - 

Zaścianki - Ściebielec. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego naprawy mostu położonego na rzece 

Poganica, łączącego miejscowości Sierbowce i Kraśniany. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 17 



Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zapewnienia dodatkowych środków 

finansowych na podsypywanie nieutwardzonych dróg na terenie Gminy Sokółka. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego możliwości współpracy z Powiatem 

Sokolskim w zakresie współfinansowania modernizacji dróg powiatowych. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 19 

Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

Radna Marta Kondrat poprosiła się o podsypanie drogi Bogusze – Żuki oraz jak najszybsze zajęcie się 

tym tematem. 

Wiceprzewodniczący Michał Tochwin poprosił o pochylenie się nad modyfikacją regulaminu nagród 

sportowych, a także zwiększenia funduszu na te nagrody, tak aby był tam dostępny budżet przynajmniej 

30 tys. zł. 

Radna Elżbieta Borowska powiedziała, że oceną stanu dróg powinna zajmować się gmina, a radni 

powinni ewentualnie towarzyszyć. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Szczerbińska powiedziała, że jej zamiarem było, aby radni zostali 

lepiej zapoznani ze stanem dróg gminnych oraz mogli ocenić, które z nich wymagają najpilniejszego 

zajęcia się. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 

Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 

 

 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 


